



**KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA
MAJLIS PERBANDARAN BENTONG**

Sebutharga adalah dipelawa daripada Kontraktor Bumiputera yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan, berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Malaysia LPIPM(CIDB) dalam gred, kategori dan pengkhususan yang berkaitan serta berdaftar dengan Majlis Perbandaran Bentong untuk membuat tawaran bagi kerja berikut:-

BIL	GRED	KATEGORI	PENGKHUSUSAN	LAWATAN TAPAK	TAJUK KERJA
1.	G3	CE	CE21	<p style="text-align: center;"><u>-WAJIB-</u></p> <p>TARIKH: 3 NOVEMBER 2023 (JUMAAT) MASA: 9.30 PAGI. -BERKUMPUL DI HADAPAN PEJABAT JABATAN KEJURUTERAAN, MPB. <u>WAKIL TIDAK DIBENARKAN.</u></p>	CADANGAN MEMBAIK PULIH BANGUNAN PASAR BESAR BENTONG SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI PASAR BESAR BENTONG, MP BENTONG, PAHANG DARUL MAKMUR (NO. SEBUTHARGA: 177/2023)

Borang Sebutharga akan dijual kepada penama yang tertera dalam Perakuan Pendaftaran dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan serta mempunyai gred, kategori dan pengkhususan yang disyaratkan.

Sijil Perakuan Pendaftaran, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan dan Sijil Taraf Bumiputera Asal hendaklah ditunjukkan semasa membeli borang sebutharga & satu salinan setiap sijil tersebut hendaklah diserahkan di kaunter semasa membeli borang sebutharga

Sekiranya memohon Kebenaran Khas, Surat Kebenaran Khas daripada Lembaga Pembangunan Industri Malaysia LPIPM(CIDB) hendaklah ditunjukkan semasa membeli borang sebutharga.

Borang akan dikeluarkan mulai 3 NOVEMBER 2023 bersamaan hari JUMAAT selepas lawat tapak selesai.

Borang tawaran yang telah lengkap dan sempurna hendaklah dimasukkan kedalam sampul surat bermetri dan dimasukkan ke dalam peti tawaran sebutharga yang disediakan di Kaunter Jabatan Kejuruteraan, Majlis Perbandaran Bentong, tidak lewat dari jam 12.00 TENGAHARI pada 10 NOVEMBER 2023 bersamaan hari JUMAAT.

MAJLIS PERBANDARAN BENTONG TIDAK AKAN MENERIMA BORANG YANG LEWAT DIMASUKKAN KE DALAM PETI TAWARAN SEBUTHARGA.



**(AHMAD SABRI BIN SALAM, AMP)
KETUA JABATAN KEJURUTERAAN,
b/p Yang DiPertua,
Majlis Perbandaran Bentong.**

**s.k -Pegawai Penilaian ,
(Urusetia Jawatankuasa Buka Sebutharga),
Majlis Perbandaran Bentong.**